



### **Clarence Chun Kit LING, JP**

Member of the National Committee of the Chinese People's Political Consultative Conference

Founding Chairman of Chinese Young Entrepreneurs Association

Honourable Life Chairman of The Y.Elites Association (Chairman of the 14th & 15th)

Chairman of Xilan Group Limited

### **凌俊傑 太平紳士**

全國政協委員

香港中華青年企業家協會創會主席

香港菁英會永遠榮譽主席（第十四、十五屆主席）

錫蘭集團有限公司董事長

Clarence Chun Kit LING, JP serves as Member of the National Committee of the Chinese People's Political Consultative Conference, Member of the Beijing Municipal Committee of the Chinese People's Political Consultative Conference, Committee Member of Hong Kong Election Committee of the Hong Kong Special Administrative Region, Founding Chairman of Chinese Young Entrepreneurs Association, Vice President of Federation of Hong Kong Beijing Organisations and Director of the Technology Innovation Committee, Standing Vice Chairman of Hong Kong Association for Promotion of Peaceful Reunification of China Limited, Honourable Life Chairman of The Y.Elites Association (Chairman of the 14th & 15th), Standing Committee Member of The Chinese General Chamber of Commerce and Vice-chairmen of External Affairs Committee, Member of The Council of Lingnan University, Council Member of Hong Kong Chinese Orchestra, Vice-Chairman of Wan Tai Area Committee, Committee Chairman of Hong Kong Youth Development Alliance and Hong Kong Shenzhen Youth Association, Vice Chairman of Guangxi Zhuang Autonomous Region Youth Federation, Honorary Chairman of Shenzhen Youth Chamber of Commerce, Committee Member of Guangdong Federation of Industry and Commerce (General Chamber of Commerce).

Mr. Ling is the Chairman of Xilan Group and serves as a director of his family business, Kwai Hung Group.

凌俊傑先生現任全國政協委員、北京市政協委員、香港特別行政區選舉委員會委員、香港中華青年企業家協會創會主席、香港北京社團總會副會長兼科技創新委員會主任、中國和平統一促進會香港總會常務副會長、香港菁英會永遠榮譽主席（第十四、十五屆主席）、香港中華總商會常務會董及對外事務委員會副主席、嶺南大學校董會成員、香港中樂團理事、環泰分區委員會副主席、香港青年發展聯盟 暨 香港深圳青年總會會長、廣西壯族自治區青年聯合會副主席、深圳市青年商會名譽會長、廣東省工商業聯合會（總商會）執行委員等。

凌俊傑先生是錫蘭集團董事長，亦是其家族企業桂洪集團董事。